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Onderwerp: RE: Brief met onderwerp Verzoek tot (wettelijk) verplicht landelijk vaccinatieregister COVID-19

172]

Dankjewel. Aanstaande donderdag praat ik bij met het RIVM. Ik zal dan vragen welke voorbereidingen het RIVM aan het treffen

is, en hoe het verdere proces eruitziet.

Lijkt me goed om begin volgende week dan te zitten. Ik ben dan zelf op vakantie (net zoals [| EEE. maar zorg ervoor dat er

een afspraak wordt ingepland.

In de bijlage alvast een agenda inclusief een suggestie voor aanwezigen, en suggestie voor bespreekpunten.

Ik hoop dat

[NNERECI
« « overleg kan voorzitten, en in de afwezigheid van [EEN en mij dit even kunnen/willen

zetrekken. Ik et In leder geval in mijn overdracht.

Voel je vrij om aanpassingen te maken aan de agenda!

Groetjes,

Van:BEEBE [5122 minvws.nl>

Verzonden: maandag 27 juli 2020 18:19

Onderwerp: RE: Brief met onderwerp Verzoek tot (wettelijk) verplicht landelijk vaccinatieregister COVID-19

Dank E¥EH voor je snelle en heldere reactie!

Laat zien dat we vanuit meerdere invalshoeken tot afweging moeten komen. De mogelijkheid van eerste

vaccins in december - uiteraard geheel afhankelijk van of AZ alle verdere stappen succesvol doorloopt - geeft
wel al het tijdpad voor alle voorbereidingen aan.

Heel goed als komende dagen/volgende week nader overleg kan zijn met de relevante vws collega's incl

juridische (en evt los ook ter verduidelijking contact met RIVM) om het van meerdere kanten te verkennen tbv

advies aan Min.

Hopelijk is [EXE volgende week weer inzetbaar, goed als zij er bij is, naast andere collega's Vaczo, wjz, etc

Zou je wellicht vast kunnen helpen met een suggestie voor namen/aanwezigen, een Korte agenda

(bespreekpunten obv bovenstaande) voor dit treffen en (evt met hulp van het secretariaatIEEE
(projectsecretaris) een moment vinden? Zou super zijn, denk dat we het niet te lang kunnen laten wachten.

Mooi om vanuit programmadirectie en Vaczo samen op te pakken en te verkennen
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Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

van: "EEBE GR)" <EEEEM@minywsol>Verzonden:i jul. 2020
16:

,

Onderwerp: RE: Briefmet onderwerp Verzoek tot“(wettelijk) verplicht landelijk vaccinatieregister COVID-19

En voor de volledigheid nog hierbij de vraag van het RIVM.

Groetjes, RAE

VERO,
n:

maandag 27 juli 2020 16:
ia

Onderwerp: RE: Brief met onderwerp Verzoek tot (wettelijk) verplicht landelijk vaccinatieregister COVID-19

Beste ERP

lk kreeg je vraag van EER doorgestuurd. Vanuit VacZo ben ik - naast || EES als enigeEEN --nvec. Daarom

ontvang je van mij even een eerste reflectie op bijgaande vraag van het RIVM:

eo Aan de hand van de argumentatie van het RIVM begrijp ik het nut en de noodzaak van een landelijk registratiesysteem

voor het COVID-19 vaccin. Ditzelfde ervaren we immers ook bij de registratie van vaccinaties die gegeven worden via het

RVP, en de Volwassenenvaccinaties.

eo Desalniettemin vraag ik me af hoe een verplicht landelijk registratiesysteem zich verhoudt tot de huidige wet- en

regelgeving (bijv. met betrekking tot informed consent dienen ouders op dit moment ook toestemming te geven voor het

delen van de vaccinatiegegevens). Een knelpunt waar we op dit moment met de huidige vaccinaties ook tegenaan lopen.

Dit moeten we goed uitzoeken samen met WJZ e.a.

eo Verder vraag ik me af in hoeverre een verplicht registratiesysteem past binnen het vrijwillige karakter van het RVP en de

Volwassenenvaccinaties? En hoe dit dan gaat passen bij de strategie die waarschijnlijk zal worden gehanteerd voor een

nieuw COVID-19 vaccin: ook dit wordt geen verplichte keuze (mensen zullen op basis van de dan beschikbare informatie

een weloverwogen keuze moeten gaan maken)?

eo Daarnaast: hoe ziet het RIVM de brede implementatie van het COVID-19 vaccin voor zich? Komt er bijvoorbeeld een

implementatieplan waarin dit registratiesysteem een plekje krijgt? Het zou mooi zijn als we dit idee daarin mee kunnen

nemen waarbij er ook stil wordt gestaan bij mogelijke alternatieven (inclusief voor- en nadelen en bijbehorende

kostenplaatje). Bij zo’'n implementatieplan dienen we ook goed na te denken over o.a. hoe we de verschillende

doelgroepen gaan bedienen, en hoe we zo’n nieuw registratiesysteem kunnen laten aansluiten op bestaande systemen.

Kortom, ik zie het nut en de noodzaak in, maar het lijkt me goed als we en dit op korte termijn gaan bespreken met het RIVM. Deze

specifieke vraag van het RIVM hoop ik dan in een bredere context te kunnen bespreken (juridisch, financieel en in relatie tot het

brede implementatieplan). Vanuit VacZo hebben we dit (iberhaupt nog niet eerder gedaan. lk ben na deze week op vakantie.

Vandaar dat ik even [EER <n de VacZo-collega’s meeneem in de CC. @collega’s, hebben jullie
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suggesties/aanvullingen/opmerkingen?

cE kun je voor nu hiermee verder?

Bel me gerust bij vragen.

Groetjes,

Ministerie van Volksgezondheid, Welziin en Sport | 5.1.2e
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Onderwerp: FW: B tot (wettelijk) verplicht landelijk vaccinatieregister COVID-19

+eIEEE

Onderstaande past in rijtje onderwerpen implementatie vaccinstrategie Covid-19. Lijkt me goed om hierover vanuit ook een

overleg met enkele collega’s uit VACZO team met duiding te komen en met concept reactie te komen. (Plus nog even

bevestiging van ontvangst)
is ziek, leest af en toe wat bij. Kun jij een eerste reflectie geven op bijgaande vraag? (Ecc ivm

Groeten,

JWs.nl>

@minvws.nl>

op enkele onderwerpen)
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